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Tønsberg Fallskjermklubb 
 
   
Styremøte: #10 18.11.2020 

 

Innkalt:   

Rune Aune RA / SL Innkalt: 14.11.20  18:00 – 20:30 
Thomas Moen TM 
Linda A. Rasmussen LR 

Hanne K. Hegle HH Sted: Digitalt Teams 
Mathias V. Olsen MO    

Innkalt:      
Daglig leder Audun Wik (DL) DL    
Vara Lars B. Aasheim (LA) LA    
Andre   
Frafall      
Referent AW    
     

 

Agenda 
  Sak 1: Beslutning Vedl. Vedleggsbeskrivelse / Notat Ansv. 

1.1 Valg av referent 0 AW RA 

1.2 Godkjenning av innkalling og protokoll  1  RA 

1.3 Flyleie 2021 2,3, 4  DL 
1.4 Investeringer utstyr 2021   DL 

1.5 Foreløpig Regnskap 2020 / Budsjett 2021 Se link  DL 

1.6 Vaksine Covid19 obligatorisk for stab 
2021 (hvis / når den kommer)? 

   
DL 

1.7 Idrettssatsing 2021, pris tunell og sloter 
Jarlsberg 

  DL 

1.8 Tunell-Assistert-Fritt-Fall. TAFF? 5  DL 
1.9 Årsmøte på Teams   RA 

 

Sak 2: Orientering Vedl. Vedleggsbeskrivelse / Notat Ansv. 

2.1 JLS   RA 
2.2 Julebord   DL 

 

Sak 3: Diskusjon Vedl. Vedleggsbeskrivelse / Notat Ansv. 

 

Sak 4: Eventuelt Vedl. Vedleggsbeskrivelse / Notat Ansv. 
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Sak 5: Til oppfølging Dato Status Ansv. 
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PROTOKOLL 

 

Styremøte #10 18.11.2020, Teams 

 

Til stede:  

Rune Aune (RA) 

Audun Wik (AW) 

Thomas Moen (TM)/Teams 

Hanne K. Hegle (HH) /Teams 

Mathias V. Olsen (MO) /Teams 

Linda Rasmussen (RM) /Teams 

Audun Wik (DL) / Teams 

 

Styreleder ledet møtet. 
 

1. Beslutningssaker 
1.1. Valg av referent.  
DL valgt 
 
1.2. Godkjenning av innkalling og protokoll 
Innkalling og protokoll 09/2020 godkjent 
 
1.3. Flyleie 2021 
Hoppfly har utarbeidet avtale for sesongen 2021 (vedlegg 04), lik tidligere år, men som skiller seg på tre 
punkter fra foregående år 

• Timepris 0-300 timer 12.000 NOK + transport mva betyr ca 1 mill NOK mer i flykostnader i en 
normalsesong 

• Hoppfly vil i februar 2021 sende forskuddsfaktura for timene 200-300, 1,2 MNOK + transport 
mva 

• TøFSK må garantere 300 timer paraflyging, uten forbehold for Force Majeure. 
 
 

Vedtak: 
Styret TøFSK ber Årsmøtet godta avtalen Hoppfly har utarbeidet, og innarbeider dette i budsjettet for 
2021. 
 
1.4. Investeringer utstyr 2021 
Ref sak 1.5 styremøte #9, 2020 
 
Innkjøp nytt elevutstyr.  

• DL og Styreleder har meldt seg inhabile i anbudsmodell / valg av leverandør nytt elevutstyr 

• To alternativer for valg av leverandør av utstyr/service 
1. Gå ut bredt til minst 3 leverandører  
2. Forholde seg kun til tidligere leverandør av elev- og klubbutstyr, Sky Design verksted 

• Arbeidsgruppa nytt elevutstyr, Odd P og Ellen Aa, ønsker å gå videre med Sky Design verksted på 
dette grunnlaget: 

o Historikk 
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o Lokalt verksted (lettere logistikk) 
o SD har stilt lokaler til disp for klubbens MK-er for HK 
o SD vil være mentor for utvikling av MK-er til MK-T 
o Konkurransedyktige priser 

 
Vedtak:  
Arbeidsgruppas innstilling vedtatt.  
 
1.5. Regnskaper 2020 / Budsjett 2021 
Foreløpig regnskap viser foreløpig et betydelig underskudd, men det mangler fremdeles en del 
disposisjoner; avskrivinger, refusjoner mm. Året 2020 vil gi et overskudd etter refusjoner Covid19 og 
mva. 
 
Budsjett 2021 er påbegynt.  
 
Vedtak: 
Budsjettgruppa utarbeider budsjett som sendes ut 28.11.2020 med sakspapirene til årsmøtet. 
 
 
1.6. Vaksine Covid19 obligatorisk for stab 2021 (hvis / når den kommer)? 
Klubben vil være veldig sårbare om det blir Covid-smitte på feltet. Nedstenging sannsynlig. Om/når 
vaksine Covid19 kommer vil det være en fordel om stab er vaksinert, mtp lavere smitterisiko og mindre 
fravær stab (hvis de blir eksponert for viruset). 

 
Vedtak: 
TøFSK vil, i utgangspunktet, kreve at stab 2021 vaksinerer seg mot Covid19, når vaksine foreligger, og 
følge myndighetenes vaksineråd. TøFSK vil, om nødvendig, bekoste vaksinekostnad for stab. 
 
 
1.7.  Idrettssatsing 2021 
TøFSK er et idrettslag, også med trykk på idrett… I 4 av 5 siste NM har TøFSK hatt flest deltakere, og tatt 
flest medaljer. Hvordan videreføre i 2021? 

 
Vedtak: 

• TøFSK tilbyr sine satsende lag (deltakelse NM som kriterie) subsidiert pris på trening i tunell. 
Det kreves dugnadsinnsats som motytelse som fastsettes av DL fra lag til lag. 

• Styret ønsker, som i 2020, at en egen prisstruktur på sloter for lag, om mulig, videreføres i 
budsjettet for 2021. 

• Styret ber DL utarbeide et idrettsdokument med prinsipper, struktur, økonomiske 
konsekvenser for idrettssatsing i TøFSK, til behandling på neste styremøte. 

 
1.8. TAFF som pilotprosjekt på Jarlsberg 2021? 
TAFF = Tunnel Assisted Free Fall. Elevene har 20 min tunell (10 mer enn AFF) og 5 nivåhopp (2 mindre 
enn AFF). Besparelse 1860 kr for elev. 30% færre AFF-I-hopp. 5 færre sloter på flyet til TAFF. 
Arbeidsgruppe med HI, DL, Nicolai Nansen og Aage Sørensen ønsker å se på om TøFSK skal søke SU om 
TAFF som pilotprosjekt 2021. 

 
Vedtak 
Styret støtter arbeidsgruppa sin kommende innstilling til eventuell søknad til SU.  
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1.9. Årsmøte digitalt? 
NIF åpner for at årsmøter kan gjennomføres digitalt, pga Corona. Leie av stort nok lokale til å overholde 

smittevernsråd- og regler blir veldig kostbart. Også usikkert om det i det hele tatt vil være lov å samle 

mer enn 10 på dato satt for ekstraordinært årsmøte (05.12.2020) 

Vedtak 
TøFSK gjennomfører det ekstraordinære årsmøtet 05.12.2020 på Teams. DL innkaller på epost og FB, 

og publiserer sakspapirene på klubbens google-drive 

2. Orienteringssaker 
2.1. JLS 
JLS arbeider med ny finansierings/betalings-modell for klubbene/medlemmene. Likviditet fortsatt veldig 
stram. 
 
2.2. Julebord 
Avlyst pga Covid 19. LR ønsker at vi går for en tilsvarende fest på nyåret når situasjonen tillater det. 
 
 

3. Diskusjonssaker (ingen) 

 
4. Eventuelt 

4.1. Årsmøte digitalt 
 

 
 
Møtet ble hevet kl 2030 
 
 
Neste ordinære styremøte:  ikke fastsatt. 
 

 


